
Protokół  nr III/10 

III sesji Rady Gminy Płoniawy-Bramura na VI  kadencję , 

odbytej w dniu 21 grudnia  2010  r. 

 
Początek obrad  godz. 10

10 
 , zakończenie obrad godz.  12

30
. 

W III sesji udział wzięli:  15 radnych wg. załączonej listy obecności (wszyscy) ,  

27  sołtysów ( 3 jest radnymi)  wg. załączonej listy obecności, Wójt Gminy 

Włodzimierz Załęski , Skarbnik Gminy Hanna  Michalska, radca prawny 

Andrzej Dziemaszkiewicz, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Jadwiga 

Krukowska, Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Szkół Teresa Ślaska, radny powiatowy  Kazimierz Białobrzeski, Komendant 

Powiatowy Policji w Makowie - Maz. młodszy  inspektor Marian Krysiak, 

Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Makowie Mazowieckim 

Tadeusz Ciak oraz ksiądz proboszcz  Krzysztof Wierzchoń.  

Proponowany porządek obrad 

1. Otwarcie  sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy 

4. Informacja o pracy  Wójta Gminy między sesjami Rady. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach:  

            1)  wprowadzenia zmian w uchwale  budżetowej gminy na rok 2010, 

            2)  ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku  

                 budżetowego 2010,  

3) wprowadzenia zmian w uchwale  w sprawie określenia stawek w      

                 podatku od nieruchomości   na  rok 2011 na obszarze Gminy  

                 Płoniawy-Bramura , 

4) ustalenia deklaracji podatkowych, 

5) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy.  

7.  Interpelacje radnych . 

8. Wolne głosy, ogłoszenia, komunikaty 

9. Zamknięcie obrad.  

Ad. 1. Obradom   Rady Gminy Płoniawy-Bramura  przewodniczył 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomaszewski. Otwierając III sesję Z. 

Tomaszewski  przywitał zebranych  na sali obrad, następnie  stwierdził 

prawomocność obrad. Na podstawie podpisanej listy obecności w III sesji 

uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100% frekwencję  i zapewnia 

prawomocność do podejmowania uchwał.  

Zaproszenie na sesję radnych, zaproszenie na sesję sołtysów, lista obecności 

radnych , lista obecności sołtysów ,  stanowią załączniki  odpowiednio nr  1, 2   

3 i 4 do protokołu.    



 2 

Ad.2.  Przewodniczący Tomaszewski zwrócił się do radnych o zgłaszanie 

wniosków co do proponowanego porządku obrad, przesłanego radnym wraz z 

zaproszeniem na sesję. 

Radni  i Wójt Gminy wniosków  do porządku obrad nie wnieśli i proponowany 

porządek obrad  przyjęto 15 głosami.  

Ad.3. Wyłożony na sali obrad protokół II sesji Rady Gminy z dnia 14 grudnia 

br. przyjęto w formie do wglądu 15 głosami. 

Ad.4.  Wójt Włodzimierz Załęski  przedstawiając informację o jego pracy 

pomiędzy sesjami Rady, zastrzegł na wstępie, iż był to  pierwszy tydzień 

urzędowania nowowybranego Wójta Gminy. Czas ten wypełniły Wójtowi 

sprawy organizacyjno-finansowe gminy, spotkania  wigilijne. Odbyła się narada  

ze Starostą Makowskim w sprawie  współfinansowania  inwestycji. Ustalono, że 

inwestycje realizowane ze środków własnych gminy i powiatu będą 

współfinansowane po połowie, a  przy udziale dotacji  unijnych  po stronie 

gminy w 20%. Wójt uczestniczył  w konferencji kończącej  realizację  Programu 

„Przemocy mówimy – dość”. Program prowadzony był przez Starostwo 

Makowskie i KPP w Makowie Mazowieckim. Wójt odniósł się także do 

zasygnalizowanej na ostatniej sesji  kwestii zbyt niskich prowizji  wypłacanych 

sołtysom. Przyznał rację radnemu Chodkowskiemu, że  prowizje są faktycznie 

niskie w porównaniu z  sołectwami okolicznych gmin. Obowiązują one od 2000 

roku , dlatego w roku przyszłym zamierza wnioskować  do Rady o ich 

podwyższenie. 

Na tym Wójt zakończył swoją wypowiedź, do której pytań nie zgłoszono. 

Ad.5.  Radna Janina Zabielska  zwróciła się z zapytaniem do radcy prawnego 

Andrzeja Dziemaszkiewicza o wyjaśnienie  przeprowadzonej na dzisiejszej sesji 

procedury zatwierdzenia protokołu z ostatniej sesji rady. Według niej  forma 

przyjęcia protokołu do wglądu  budzi jej zastrzeżenia. W protokole w części 

dotyczącej wyboru komisji Rady jest zapisane tak, jak być powinno, a nie tak, 

jak  przebiegała ta procedura wyboru komisji. Powstrzymała się od  

szczegółowych zarzutów, ale jej zdaniem  wybór nastąpił z tak zwanego 

„klucza”.  

Radca prawny wyjaśnił, że nie ma znaczenia czy protokół jest czytany, czy nie. 

Skoro Rada przyjmuje go do wglądu , to jest on  zatwierdzony .  Można byłoby 

wprowadzić obwarowania do Statutu Gminy pod tym względem.  

W takim przypadku radna Zabielska  zgłosiła o umieszczenie w protokole tej 

sesji, że wstrzymuje się od przyjęcia protokołu  w przedstawionej wersji.   

Więcej  głosów nie zanotowano, wobec czego  Przewodniczący Tomaszewski 

zamknął część pierwszą  sesji i otworzył część uchwałodawczą.  

Ad.6, 1) Projekt zmian  w  budżecie gminy na rok 2010  przedstawiła Radzie 

Skarbnik Gminy  Hanna Michalska. Nawiązując do przekazanego radnym 

uzasadnienia do projektu uchwały omówiła poszczególne pozycje zmian  

budżecie, które przedstawiają się następująco:  

Zwiększa się dochody budżetu o kwotę 35 347 zł następująco: 
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 odsetki od nieterminowych wpłat za wodę  300 zł 

 wpłaty za dzierżawę  6 416 zł 

 wpłaty za udział w wystawie „ Święto Mleka”   1 000 zł 

 darowizna na promocję gminy  75 zł 

 wpłaty z podatku płaconego w formie karty podatkowej  732 zł 

 wpłaty podatku od środków transportowych  9 500 zł 

 wpłaty podatku od spadków i darowizn   1 000 zł 

 zwrot kosztów upomnienia  1300 zł 

 wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu 4 104 zł 

 dotacja na zadania własne z zakresu opieki społecznej  250 zł 

 zwrot kosztów upomnienia od nieterminowych w płat za ścieki  100 zł 

 wpłaty za ścieki  10 000 zł 

 wpłaty odsetek od nieterminowych wpłat należności za ścieki  70 zł 

 wpłaty opłaty środowiskowe   500 zł 

Zmniejsza się dochody budżetu o kwotę 140 700 zł następująco: 

 wpłaty darowizn na infrastrukturę  700 zł 

 podatek od środków transportowych od osób prawnych   791 zł 

 wpłaty dotacji ze środków europejskich  139 209 zł 

Różnica 105 353 zł 

Zwiększa się wydatki o kwotę  458 062 zł następująco: 

A. Urząd Gminy  

 składki na fundusz pracy w rozdziale 01010  237 zł 

 zakup energii elektrycznej i wody na hydroforniach    5 000 zł 

 bieżące utrzymanie hydroforni  3 000 zł 

 ryczałty dla konserwatorów wodociągów   300 zł 

 wydatki inwestycyjne stacji uzdatniania wody w Jaciążku   4 600 zł 

 zakup toneru / koszt obsługi zwrotu akcyzy/   129 zł 

 odśnieżanie dróg gminnych   63 000 zł 

 zakup akcesoriów komputerowych  3 000 zł 

 diety Radnych i Sołtysów   2 115 zł 

 zakup materiałów do obsługi Rady   500 zł 

 wynagrodzenia osobowe   9 435 zł 

 dodatkowe wynagrodzenie roczne   2 500 zł 

 składki ZUS   5 405 zł 

 zakup oleju opałowego i materiałów biurowych   20 000 zł 

 zakup komputerów   4 000 zł 

 zakup materiałów / spis powszechny/   109 zł 

 składki na ubezpieczenia społeczne /zadania zlecone/   1 zł 

 ekwiwalent za udział w akcjach pożarniczych   10 000 zł 

 zakup paliwa dla straży 1 000 zł 

 zakup energii  elektrycznej dla straży   1 000 zł 
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 koszty ubezpieczenia samochodów strażackich   1 000 zł 

 przeciwdziałanie alkoholizmowi  4 104 zł 

 wynagrodzenia pracownika na oczyszczalni   1 764 zł 

 zakup sprzętu sportowego   2 275 zł 

B. Oświata  

1. Szkoła Podstawowa w Płoniawach 

a. szkoła 

 Wynagrodzenia – 5 824 zł 

 Składki ZUS – 5 160 zł 

 Materiały – 1 033 zł 

 Pozostałe usługi – 796 zł 

 Tonery – 880 zł 

a. oddział 

  wynagrodzenia – 3 396 zł 

  składki ZUS – 1 375 zł 

  Fundusz Pracy – 222 zł 

b. dowóz 

 składki ZUS – 126 zł 

 Fundusz Pracy – 192 zł 

 Wynagrodzenia bezosobowe – 224 zł 

c. dokształcanie 

 delegacje – 314 zł 

d. stołówka 

 wyżywienie personelu – 40 zł 

 wynagrodzenia – 377 zł 

 składki ZUS – 478 zł 

 Fundusz Pracy – 77 zł 

e. świetlica 

 zapomoga zdrowotna – 161 zł 

 wynagrodzenia – 1 897 zł 

 składki ZUS – 675 zł 

 Fundusz Pracy – 109 zł 

2. Szkoła Jaciążek 

a)  szkoła 

 Zapomogi zdrowotne – 286 zł 

 Wynagrodzenia – 2 191 zł 

 Składki ZUS – 2 677 zł 

 Fundusz Pracy – 352 zł 

 Instalacja pracowni komp. – 1 840 zł 

 ZFŚS – 1 807 zł 

 Tonery i programy komputerowe – 1 120 zł 
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a. oddział 

 dodatki mieszkaniowe – 437 zł 

 wynagrodzenia – 2 872 zł 

 składki ZUS – 691 zł 

b. dokształcanie 

 szkolenia – 926 zł 

 delegacje – 1 204 zł 

c. stołówki 

 wynagrodzenia – 856 zł 

 składki ZUS – 465 zł 

 Fundusz Pracy – 76 zł 

3. Szkoła Młodzianowo 

a) szkoła 

 Zapomogi zdrowotne – 884 zł 

 Wynagrodzenia – 30 808 zł 

 Składki ZUS – 5 493 zł 

 Fundusz Pracy – 696 zł 

 Materiały remontowe – 1 395 zł 

 Usługi remontowe – 1 953 zł 

b. oddział 

 ZFŚS – 830 zł 

a. dokształcanie 

 szkolenia – 838 zł 

 delegacje – 550 zł 

4. Szkoła Węgrzynowo 

a) szkoła 

 dodatki mieszkaniowe – 318 zł 

 wynagrodzenia – 12 980 zł 

 składki ZUS – 5 469 zł 

 Fundusz Pracy – 624 zł 

 Pomoce naukowe – 1 738 zł 

b) oddział 

 Wynagrodzenia – 545 zł 

 ZFŚS – 378 zł 

a. dokształcanie  

 delegacje – 146 zł 

5. Szkoła Krasiniec  

a) szkoła 

 wynagrodzenia – 10 576 zł 

 składki ZUS – 3 218 zł 

 Fundusz pracy – 710 zł 
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 Olej opałowy – 23 424 zł 

 Pozostałe usługi – 900 zł 

b) oddział 

 Wynagrodzenia – 326 zł 

 Składki ZUS – 2 529 zł 

 Fundusz pracy – 410 zł 

 ZFŚS – 830 zł 

c. dowóz 

 Pokrycie kosztów dowozu ucznia  - 160 zł 

b. stołówka 

 wynagrodzenia osobowe – 1 865 zł 

 składki ZUS – 649 zł 

b. świetlica 

 wynagrodzenia – 3 693 zł 

 składki ZUS – 931 zł 

 fundusz pracy – 152 zł 

6. Szkoła Chodkowo 

a. szkoła 

 dodatki mieszkaniowe – 1 867 zł 

 wynagrodzenia – 18 384 zł 

 składki ZUS – 4 426 zł 

 fundusz pracy – 514 zł 

 materiały – 2 041 zł 

 energia – 90 zł 

 toner – 62 zł 

b. dokształcanie  

 delegacje – 75 zł 

7. Szkoła Zawady 

a. szkoła 

 wynagrodzenia – 5 556 zł 

 składki ZUS – 2 574 zł 

 fundusz pracy – 829 zł 

 prowizja – 31 zł 

 

8. Gimnazjum Płoniawy 

a. gimnazjum 

 wydatki mieszkaniowe – 3 807 zł 

 wynagrodzenia – 45 636 zł 

 składki ZUS -6 612 zł 

 fundusz pracy – 664 zł 

 materiały – 1 693zł 
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 badania – 620 zł 

 delegacje – 250 zł 

 ZFŚS – 3 060 zł 

b) dokształcanie 

 Delegacje – 1 638 zł 

c) świetlica 

 Wynagrodzenia – 4 364 zł 

 Składki ZUS – 1 048 zł 

 Fundusz pracy – 169 zł 

9. Gimnazjum Krasiniec 

a) gimnazjum 

 Wynagrodzenia – 11 802 zł 

 Składki ZUS – 5 407 zł 

 Materiały – 800 zł 

 ZFŚS – 806 zł 

10. GZEAS 

a) gzeas 

 Wynagrodzenia – 15 046 zł 

 Składki ZUS – 2 259 zł 

 Papier xero – 163 zł 

b. pomoc materialna dla uczniów – stypendia – 5027 zł 

C. Ośrodek Pomocy Społecznej  

 Świadczenia społeczne  - 445 zł(zlecone) 

 Wynagrodzenia -1 342zł 

 Składki ZUS-775 zł 

 Składki na Fundusz Pracy-140 zł 

 Ekwiwalent za używanie własnej odzieży i obuwia -1 512zł 

 Materiały        -      40 zł 

 Papier xero       -     600zł 

 Zakup tonerów    -      540zł 

 Środki czystości      -   600 zł 

 Prowizje bankowe     -    2 100 zł 

 Wykonanie gabloty    -     1 000 zł 

Zmniejsza się wydatki budżetu o kwotę 605 869 zł następująco: 

A. Urząd Gminy 

- dodatkowe wynagrodzenie roczne pracowników obsługi hydroforni    

  197 zł 

  zakup usług remontowych w hydroforniach   50 240 zł 

 składki za korzystanie ze środowiska   5 000 zł 

 wydatki inwestycyjne koszty własne  stacja uzdatniania wody w Jaciążku 

    4 600 zł 
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 wydatki inwestycyjne przydomowe oczyszczalne ścieków   20 000 zł 

 zakupy inwestycyjne  1 450 zł 

 zakup papieru/zadania zlecone/   129 zł 

 współfinansowanie ciągów pieszych  20 000 zł 

 usługi remontowe w drogach  10 000 zł 

 ekspertyzy i analizy   2 000 zł 

 wydatki inwestycyjne / ciągi piesze  4 700 zł 

 wydatki inwestycyjne / współfinansowanie drogi we wsi Sulicha   

    20 000 zł,  

 usługi remontowe w Ośrodkach Zdrowia   8 000 zł 

 zakup usług pozostałych   14 000 zł 

 plan zagospodarowania przestrzennego   4 000 zł 

 koszty ubezpieczenia   9 000 zł 

 termomodernizacja  budynku UG   30 000 zł 

 składki na ubezpieczenia społeczne /spis powszechny/ zadania zlecone  

    18 zł, 

 delegacje /spis powszechny/ zadania zlecone  91 zł 

 zakup materiałów na promocje gminy   1 669 zł 

 wynagrodzenia bezosobowe   1 zł 

 usługi remontowe w OSP   3 000 zł 

 prowizje od kredytów   17 500 zł 

 odsetki od kredytów i pożyczek   28 000 zł 

 dodatki mieszkaniowe   10 000 zł 

 dodatkowe wynagrodzenie roczne   17 zł 

 energia elektryczna w oczyszczalni ścieków   10 000 zł 

 usługi remontowe w oczyszczalni ścieków   5 000 zł 

 bieżące utrzymanie oczyszczalni i hydroforni w Kalinowcu   40 000 zł 

 wydatki inwestycyjne / kanalizacja /   205 000 zł 

 wydatki inwestycyjne / zagospodarowanie centrum miejscowości    

    7 500 zł, 

 zakup energii oświetlenia ulic   17 587 zł 

 zakup usług pozostałych / kultura fizyczna i sport/   2 239 zł 

B. Oświata  

1. Szkoła Płoniawy-Bramura: 

a) szkoła 

 dodatki mieszkaniowe – 1 024 zł 

 fundusz pracy – 510 zł 

 energia elektryczna – 22 zł 

 ZFŚS – 258 zł 

a. oddział 

 dodatki mieszkaniowe – 271 zł 
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 woda – 127 zł 

 badania – 200 zł 

 usługi pozostałe – 2 404 zł 

 ZFŚS – 51 zł 

b. dokształcanie 

 szkolenia – 2 168 zł 

c. stołówki 

 ZFŚŚ – 173 zł 

d. świetlica 

 prowizja bankowa – 25 zł 

2. Szkoła Jaciążek 

c. szkoła 

 materiały – 2 018 zł 

 energia elektryczna – 776 zł 

d. oddział 

 Fundusz Pracy – 204 zł 

e. stołówka 

 gaz – 166 zł 

 ZFŚS – 104 zł 

3. Szkoła Młodzianowo 

d. szkoła 

 pomoce – 592 zł 

 energia elektryczna – 192 zł 

 pozostałe usługi – 2 200 zł 

 delegacje – 364 zł 

 ZFŚS – 17 zł 

4. Szkoła Węgrzynowo 

c. szkoła 

 materiały – 1190 zł 

 pozostałe usługi – 548 zł 

 ZFŚS – 3 006 zł 

d. oddział 

 zapomogi zdrowotne – 154 zł 

 składki ZUS – 155 zł 

 Fundusz Pracy – 26 zł 

e. dokształcanie  

 szkolenia – 2 046 zł 

5. Szkoła Krasiniec 

a. szkoła 

 dodatki mieszkaniowe - 1 766 zł 

 pomoce naukowe – 498 zł 
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 energia elektryczna – 270 zł 

 ZFŚS – 429 zł 

b. oddział 

 zapomogi zdrowotne – 127 zł 

c. dokształcanie  

 szkolenia – 3 338 zł 

d. stołówka 

 dodatki mieszkaniowe – 40 zł 

 Fundusz Pracy  - 379 zł 

 ZFŚS – 167 zł 

e. świetlica 

 dodatki mieszkaniowe – 139 zł 

 prowizja – 5 zł 

6. Szkoła Chodkowo 

f. szkoła 

 pomoce naukowe – 2 193 zł 

 ZFŚS – 692 zł 

g. dokształcanie 

 szkolenia - 2 472 zł 

7. Szkoła Zawady 

a) Szkoła 

 Zapomogi zdrowotne -2 130 zł 

 Materiały – 27 zł 

 Energia elektryczna – 4 zł 

 ZFŚS – 308 zł 

8. Gimnazjum Płoniawy 

a. gimnazjum 

 energia elektryczna – 2 563 zł 

b. dokształcanie 

 szkolenia – 2 492 zł 

 c. świetlica 

 dodatki mieszkaniowe – 139 zł 

 prowizja – 2 zł 

9. Gimnazjum Krasiniec  

a. gimnazjum 

 dodatki mieszkaniowe – 1 104 zł 

 Fundusz Pracy – 131 zł 

 Pomoce naukowe – 932 zł 

b. dokształcanie  

 szkolenia – 1 036 zł 
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10. GZEA Szkół 

a. GZEAS 

 fundusz pracy – 1 048 zł 

 materiały – 162 zł 

 szkolenia – 1 zł 

 ZFŚS – 502 zł 

C. Ośrodek Pomocy Społecznej  

 Wynagrodzenia- 2 320 zł 

 Składki na ubezpieczenie społeczne – 647 zł, w tym 201 zł(zlecone) 

 Składki na fundusz pracy –2 052 zł , w tym  244 zł(zlecone) 

 Opłaty z tytułu usług telekomunikacyjnych-2 358 zł 

 Usługi zdrowotne-460 zł 

 Zakup tonerów-540 zł 

 Szkolenia pracowników-467 zł 

Różnica 147 807 zł.  Zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 42 454 zł. 

Kończąc ,   poprosiła o zgłaszanie  wątpliwości dotyczących proponowanych 

zmian. H. Michalska powiedziała, że mając na uwadze, iż jest to pierwsza tego 

typu uchwała, mogą wystąpić wątpliwości ze strony radnych, które zostaną 

wyjaśnione. H. Michalska dodała, że  radni otrzymają dzisiaj projekt budżetu 

gminy na rok 2011, nad którym  będą pracowały komisje pod koniec tego roku.  

Radny Bogdan Bojarski spytał, czy jest już opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej na  temat projektu budżetu gminy oraz czy są ustalone 

mechanizmy, które gwarantują zwrot do budżetu niewykorzystanych środków 

budżetowych. Chodzi tu o niewykorzystaną kwotę  4 104 na  przeciwdziałanie 

alkoholizmowi.  

Skarbnik  odpowiedziała, że  jest pozytywna opinia RIO na temat projektu 

budżetu gminy na rok 2011, z którą radni zostaną zapoznani na posiedzeniach 

komisji. Jeśli chodzi o niewykorzystane środki na realizację Gminnego 

Programu Przeciwdziałania  Alkoholizmowi, to przechodzą one na rok 

następny. Ich wydatkowanie obwarowane jest ustawą o przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi. W tym miejscu Kierownik OPS Jadwiga Krukowska oznajmiła, 

że kwestia ta zostanie  dokładnie omówiona  podczas opiniowania gminnych 

programów przeciwdziałania alkoholizmowi i  przeciwdziałania narkomanii. 

Innych wątpliwości nie zgłoszono i za  przyjęciem  uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej gminy na rok 2010 głosowało 15 

radnych. 

Uchwała nr 6/III/10 w sprawie wprowadzenia zmian  w uchwale budżetowej 

gminy Płoniawy-Bramura na rok 2010 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

2)  projekt uchwały w sprawie  ustalenia wydatków , które nie wygasają z 

końcem roku budżetowego 2010 przedstawiła Dyrektor GZEAS Teresa Ślaska. 

Sprawa dotyczy  niezakończonej termomodernizacji  budynku Zespołu Szkół w 

Krasińcu ze względu na  nadejście  zimy. Prace zostały rozpoczęte jesienią, po  
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niezakwalifikowaniu wniosku  o dofinansowanie   budowy sali sportowej. 

Dokonano częściowego odbioru  wykonanych robót ,a pozostałą 

niewykorzystaną kwotę w wysokości 37  012,83 zł przenosi się na odrębne 

konto wydatków, które nie wygasają  upływem roku 2010. Operacja ta 

spowoduje nie obciążanie  nowego 2011 r budżetu.  

Rada bez  komentarza 15 glosami zatwierdziła projekt uchwały. 

Uchwała nr 7/III/10 w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z 

końcem roku budżetowego 2010 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

3)  projekt uchwały zmieniającej    uchwałę  nr 217/XLV/10 w sprawie 

określenia stawek w podatku od nieruchomości na rok 2011 na obszarze gminy 

Płoniawy-Bramura  przedstawiła Skarbnik Hanna Michalska.  W uchwale 

podjętej przez poprzednią Radę w sprawie podatku od nieruchomości należy 

zmienić zapis w § 1 pkt 2 lit.d  przez dodanie wyrażenia „ zajętych przez 

podmioty udzielające tych świadczeń”. Skarbnik Michalska zastrzegła, że 

stawka podatku pozostaje ta sama 4,27 zł od 1 m
2
  , a zapis ten został 

wprowadzony nowelizacją ustawy o podatkach i opłatach lokalnych . 

Uchwałę  przyjęto  bez komentarza 15 glosami. 

Uchwała nr 8/III/10 zmieniająca    uchwałę  nr 217/XLV/10 w sprawie 

określenia stawek w podatku od nieruchomości na rok 2011 na obszarze gminy 

Płoniawy-Bramura stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

4) Skarbnik Michalska  poinformowała, że wprowadzona zmiana w uchwale o 

podatku od nieruchomości wymusza obowiązek zmiany deklaracji i informacji 

podatkowych, w których należy zamieścić  ten  zmieniony zapis ustawowy. 

Dlatego przedkłada się Radzie do zatwierdzenia  projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wzorów informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek 

rolny i podatek leśny. Dotychczasowe  przedmiotowe deklaracje i informacje 

podatkowe obowiązują od 2005 roku. 

Rada bez dyskusji 15 głosami zatwierdziła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wzorów informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i 

podatek leśny. 

Uchwała nr 9/III/10 w sprawie ustalenia wzorów informacji i deklaracji na 

podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 

5) Przed przystąpieniem do procedury ustalania Wójtowi wynagrodzenia, 

poprosił  on Przewodniczącego Rady o zwolnienie go z obecności    w tej części 

obrad. Po uzyskaniu zgody  Wójt opuścił salę obrad i powrócił po  głosowaniu 

nad uchwałą w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy Płoniawy-

Bramura. 

W sytuacji  nieobecności Sekretarz Gminy , projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójtowi  wiceprzewodniczący Rady Andrzej 

Sękowski. Proponowane wynagrodzenie  zasadnicze  ma wynosić 5 000 zł, 

dodatek funkcyjny 1 500 zł, 30% dodatku specjalnego obejmującego 
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wynagrodzenie zasadnicze i dodatek funkcyjny, co daje 1950 zł oraz 

przysługujący dodatek stażowy . 

Radny Chodkowski Benedykt spytał ile traci obecny Wójt w stosunku do płacy 

swojego poprzednika. 

Przewodniczący Rady odpowiedział,  że  poprzedni Wójt pobierał 

wynagrodzenie w wysokości 5 500 zł zasadnicze, 1700 zł dodatek funkcyjny, 

30% dodatek specjalny i  20% dodatku  stażowego.  

Radny Jerzy  Bojarski  zgłosił  refleksję, czy obniżyć wynagrodzenie Wójta, czy 

zamiast ustalić takie mechanizmy, które zobligują Wójta do działań na rzecz 

poprawy życia mieszkańców gminy. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że obniżenie wynagrodzenia na początek jego 

kadencji będzie motywacją do dobrej pracy na rzecz rozwoju gminy, co 

zaowocuje  podwyżką płacy.  

Radny Bojarski tłumaczył swoją refleksję , żeby nie zostało to odebrane jakoby 

Rada zmniejszyła wynagrodzenie Wójtowi na rzecz podwyżki diet dla sołtysów.   

Więcej głosów nie odnotowano i za przyjęciem uchwały w sprawie 

wynagrodzenia Wójtowi w wysokości zaproponowanej przez 

wiceprzewodniczącego Sękowskiego głosowało 15 radnych. 

Wójt powróciwszy na salę obrad podziękował Radzie z ustalone wynagrodzenie, 

które w pełni go satysfakcjonuje. 

Uchwała nr 10/III/10 w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Wójtowi  Gminy 

Płoniawy-Bramura stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Na tym część uchwałodawcza  sesji została zamknięta.   

Ad.7. Interpelacji nie zgłoszono, wobec czego pkt. 7 został zamknięty. 

Ad.8.  Ten punkt porządku obrad  zdominowany został tematyką odśnieżania. 

Radna Lewandowska Monika podziękowała Wójtowi za sprawne odśnieżanie. 

Oświadczyła, że jest różnica w porównaniu z okresem poprzednim. 

Podobną  opinię wyraził radny Bojarski Bogdan, aczkolwiek zasugerował, że 

dobrze byłoby wprowadzić monitoring odśnieżania i wykonywać te prace nocą, 

aby rano drogi były przejezdne. Poprosił o numery telefonów alarmowych   w 

razie interwencji.   

Wójt wyjaśnił, że nie  gminę nie stać na wprowadzenie monitoringu na drogach, 

ale  można ustalić harmonogram ,które drogi mają być odśnieżane  w pierwszej 

kolejności. Zdaniem Wójta  służby dobrze działają w zakresie odśnieżania, 

niemniej jednak  prace mogą być prowadzone po ustaniu opadów. Wójt obiecał  

podjąć rozmowy ze Starostwem  Przasnyskim i Makowskim  w sprawie 

porozumienia o sprawnym odśnieżaniu dróg powiatowych położonych na 

terenie tej gminy. 

 Więcej głosów nie zanotowano.  

Ad.9. O godz. 12
30

 Przewodniczący Rady Zbigniew Tomaszewski zamknął III 

sesję Rady Gminy Płoniawy-Bramura.  

Protokołowała                                                                      Podpisał 

Janina Dąbrowska                                                    Zbigniew Tomaszewski  
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